
Op woensdag 12 april jl. hebben wij zowaar twee wethouders op één dag mogen ontmoeten. 
Dat was om meerdere redenen goed en van belang voor onze HV “Victoria”. 

In de ochtend waren wij uitgenodigd op de koffie bij Faouzi Achbar (wethouder voor Welzijn, Samenleven, Sport
en Digitale Inclusie). Ik heb daar vanuit hockey trots kunnen vertellen over hoe goed het gaat met de club. De
enorme groei in ledenaantal de afgelopen 10 jaar, de tomeloze inzet van vrijwilligers, de samenwerkingen met
anderen buiten de club, de verduurzaming en natuurlijk over hoe leuk en met plezier er op alle niveaus gehockeyd
wordt bij ons. Uiteraard kwamen ook de uitdagingen voor de toekomst aan bod. Hoe houden we de financiering
op orde, hoe gaan we om met het feit dat we uit ons jasje groeien, hoe zorgen we dat we nog meer
Rotterdammers aan het sporten (en in ons geval hockeyen) krijgen, hoe blijven we genoeg vrijwilligers vinden. We
kregen een mooie pluim van de wethouder die zag dat we “supergoed bezig zijn”.

’s-Avonds spraken wij Chantal Zeegers (wethouder voor Klimaat, Bouwen en Wonen). In het stadion van Excelsior
was een bijeenkomst waarin een toelichting werd gegeven op “het bestuurlijk voorstel voor de ontwikkeling van
de Oostflank en specifiek de impact voor de sportverenigingen op het Toepad en de Boszoom.” Tot onze grote
geruststelling stond Victoria in het plan gewoon ingetekend op de huidige locatie. Zie ook het stukje verderop in
deze nieuwsbrief. Voor een heel aantal andere verenigingen voorziet het plan (wel) in een verhuizing naar elders.
Ook bijvoorbeeld voor onze rugby-buren naast veld 4 en 5. Daar komen op termijn (in het plan) ook huizen te
staan. Wat op zich ook wel weer perspectief biedt voor onze vereniging! Maar dan moeten we al die nieuwe
hockeyers wel kwijt kunnen…

Enfin, dubbel goede berichten met het oog op de (verre…) toekomst. Nu van woorden naar daden. 

Tot snel op het veld of langs de lijn of aan de bar, namens het hele bestuur van HV “Victoria”,

Stephan Sluijters
Voorzitter
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Tips voor tops 

Tophockey - senioren
In deze update vanuit de Commissie Topsport Senioren is een heleboel te lezen! Te beginnen met Dames 2 – onder
leiding van Sylvia is inmiddels een gedeelde 3e plek in de reserve Hoofdklasse bereikt! Heren 2 is voorzichtig aan het
ruiken aan promotie. Fred en zijn mannen staan met 9 punten verschil op de nummer 2 fier boven aan! Promotie
naar de reserve Hoofdklasse lonkt (evenals een ouderwets hockeyfeestje op de club!)

Heren 1 heeft na de winterstop even het geluk niet geheel aan hun zijde. Het hockey is meer dan verzorgd en
uitstekend, alleen de resultaten willen niet komen. De ploeg staat 8e. Volgend seizoen zal Tijs het team weer onder
zijn hoede nemen en zullen zowel Hans als Fred assistent zijn. Daar zijn wij als commissie Topsport Senioren erg blij
mee. Zeker gezien het feit dat ook de O18-jeugd aansluiting aan het vinden is. Afgelopen wedstrijden heeft social
media vol gestaan met ‘debutanten’ – Rein, Wessel, Diederik, en Benk hebben al hun opwachting gemaakt. TROTS!!

Bij Dames 1 is de weg omhoog ook ingeslagen! De ploeg staat 6e op maar 3 punten afstand van de nummer 3. Play
off/play outs halen is nu een mooi doel! Ook hier genoeg debutanten uit O18 – meest recentelijk Nikki en Renske.
Wederom TROTS! Op 25 en 26 augustus organiseren we op de club het start toernooi PK-Dames. Dit is een
oefenweekend voor alle PK -damesteams in aanloop naar het nieuwe seizoen. Een dergelijk toernooi wordt al jaren
georganiseerd voor de hoofdklasse maar Cartouche heeft nu het initiatief genomen om dit voor de PK-heren te doen
en wij sluiten aan voor de dames. Enthousiastelingen die het leuk vinden om te helpen organiseren, kunnen zich
aanmelden bij Willem Gerbers of Meike Kiestra.

Afgelopen maand hebben we hele leuke en leerzame inspriratie avond gehad met de
TC-trainers en een internationaal gelauterde gast spreker uit de Hockeywereld. Dit
is een traditie die we iedere seizoen willen herhalen, bedoeld vooral als vorm van
inspiratie en opdoen van nieuwe kennis en bevestiging van de bestaande
gehanteerde trainingstechnieken.
 
Onze gastspreker was deze avond niet de minste, namelijk Eric Verboom. Hij heeft
decennia ervaring in het trainersvak, onder andere hoofdcoach van de heren van
Den Bosch en op dit moment assistent Bondscoach van Nederlands heren elftal. Hij
heeft vooral de lessen met ons gedeeld die ze tijdens WK in India 2023 hebben
opgedaan. Deze heeft hij vertaald in “5 Tips for tops”. Er onstond aan de hand van
deze 5 tips een levendige en interactieve sessie waarbij we tot laat in de avond
hebben gediscussieerd. Het ging oa over van het gebruik van de scoop als actief
strategisch wapen tot de wip wap op het middenveld en het actief meeverdedigen
van de diep spits. Ook het “bewust in de weg lopen” wordt internationaal minder
bestraft en veelvuldig toegepast.
 Eric heeft zelf ook enorm van de feedback en discussies geleerd en zal dit ook weer gebruiken in de coaching van
Oranje heren. Leuk te horen dat Victoria er heel goed op staat bij de hockeybond en ook als voorbeeld wordt gebruikt
hoe een jeugdopleiding vorm te geven. Maar vooral was het goed te zien dat er een hechte band ontstaat tussen de
onze trainers met als leidraad een onderwerp dat ons bindt en bezig houdt. Wij zijn als TC hier natuurlijk erg trots op
en willen graag dit niveau vasthouden en verder uitbreiden. Wij wensen iedereen nog veel hockeyplezier in de laatste
seizoenshelft en tot langs het veld.



Bericht van de jeugdcommissie
Na de meivakantie zijn de trainingen weer gestart en we merken dat iedereen er veel zin in heeft om het seizoen
goed af te sluiten. Op dit moment wordt er uiteraard ook al naar het nieuwe seizoen gekeken en met name
worden de voorbereidingen getroffen voor de nieuwe teamindelingen. 

De lijncoördinatoren zijn momenteel druk met de coachevaluaties en ook bij de trainers wordt om input gevraagd.
Deze informatie zal de basis zijn voor de teamindelingen en uiteraard hebben we ook te maken met het aantal te
vormen teams en de grootte en niveaus van de teams. Er is eind april jl. aan alle ouders een mail gestuurd met een
nadere uitleg over werkwijze van de nieuwe teamindelingen etc. Voor nu wordt nog even herhaald dat eventuele
vriendenverzoeken vóór 15 mei a.s. gedaan kunnen worden bij de betreffende lijncoördinator waar volgend
seizoen wordt gespeeld o.v.v. naam, huidig team, naam vriend/vriendin, huidig team vriend/vriendin. Er wordt zo
veel mogelijk rekening gehouden met alle vriendenverzoeken die over en weer zijn gedaan. Nadere informatie over
het bekendmaken van de nieuwe teams volgt via de app.

Ook volgend seizoen rekenen wij weer graag op de hulp van ouders bij de begeleiding van de teams. Deze hulp is
onmisbaar! Aan de betreffende lijncoördinatoren kan worden doorgegeven als je volgend seizoen coach, manager
of trainer wil zijn. De trainingen blijven tot en met de bekendwording van de nieuwe teams, met het huidige team
op de gebruikelijke wijze plaatsvinden. Zaterdag 10 juni a.s. is de laatste competitiewedstrijd. De O18-jeugd is al
een weekend eerder klaar. In de week na de bekendmaking van de nieuwe teams zijn er geen trainingen en kan er
zelf met het nieuwe team getraind worden. Veld en tijd aanvragen kan via veldreserveringen@hvvictoria.nl .

Daarna zullen er twee weken trainingen zijn voor alle nieuwe teams op basis van een nog bekend te maken
indeling. Op zaterdag 24 juni. (en eventueel op zondag 25 juni a.s.) zijn er onderlinge oefenwedstrijden met de
nieuwe teams. In het weekend van 1 en 2 juli kunnen er zelf oefenwedstrijden geregeld worden (veld en tijd
aanvragen via manager@hvvictoria.nl). Vanaf 3 juli a.s. gaat de zomerstop in.

Om het seizoen met alle jeugdteams gezellig af te sluiten is er op zaterdag 3 juni a.s. een “end of season BBQ”
op de club vanaf einde middag. 

We hopen dan met jullie alvast het seizoen af te sluiten. Meer informatie volgt in de app.



Mijn naam is Caroline Middelburg. Samen met mijn man Rogier heb ik twee kinderen. Ik ben werkzaam als jurist.
Daarnaast volg ik momenteel een opleiding grafische vormgeving (DTP) met als doel om in de toekomst een eigen
bedrijf te starten waarin ik legal en design kan combineren. 

In mijn jeugd en studententijd heb ik altijd met veel plezier bij HV Victoria gehockeyd. Na wat jaren afwezigheid
ben ik nu weer terug op de club voor mijn kinderen. Daarbij vind ik het belangrijk om betrokken te zijn bij onze
vereniging als vrijwilliger. Daarom sta ik iedere woensdagmiddag op het veld als lijncoördinator van de
tweedejaars Fun. In die lijn hockeyt mijn dochter, Marie-Cécile. Ook sta ik regelmatig langs de lijn als enthousiast
supporter van JO8-1, het team van mijn zoon Philippe!

Naast mijn activiteiten binnen de Jongste Jeugd Commissie ga ik de rol van vrijwilligerscoördinator op me nemen.
In die functie ga ik enerzijds meer bekendheid geven aan de functies en taken waarvoor we vrijwilligers nodig
hebben. Anderzijds word ik het aanspreekpunt voor leden en ouders die wat willen doen voor Victoria. 

Vrijwilligers zijn het kloppend hart van onze vereniging. Zonder vrijwilligers
geen vereniging en zonder vereniging geen hockey! Het is daarom van
belang dat mensen zich welkom voelen om zich aan te melden voor
vrijwilligerswerk binnen Victoria en dat duidelijk is waar ze dat kenbaar
kunnen maken. Regelmatig zoeken we vrijwilligers voor zeer uiteenlopende
werkzaamheden. Denk bijvoorbeeld aan leden voor de diverse commissies,
(jeugd)trainers, helpende handjes op evenementen of bij eenmalige
projecten als het isoleren van het clubhuis of het aanleggen van groen rond
de containers.

Geïnteresseerd of wil je meer informatie? Neem dan vooral contact met mij
op.

Caroline Middelburg: 0614440207

Vrijwilliger in het zonnetje: 
Caroline Middelburg, onze vrijwilligerscoordinator

De seniorencommissie is op zoek naar extra mensen!
Hier kan je ervoor zorgen dat jouw ideeën binnen de
club uitgevoerd worden! Dus draag jij Victoria een
warm hart toe, vind je het leuk om je handen uit de
mouwen te steken en wil je graag een handje
helpen? Je ontmoet veel Victorianen, het staat goed
op je CV en is natuurlijk heel gezellig. Stuur een
bericht naar senioren@hvvictoria.nl als je wil helpen!

Bericht van de 
seniorencommissie 

Bericht van de 
materialencommissie 



Go4Hockey
Tijdens de meivakantie hebben we superleuke hockeykampen
gehad op onze club! De kinderen hebben veel hockey gespeeld en
tussen het spelen door hebben ze verschillende spelletjes gedaan.

En raad eens? In de zomervakantie komt Go4Hockey weer naar
onze club met een kamp van vier dagen! Het begint op maandag
10 juli en duurt tot en met vrijdag 14 juli. Op woensdag is er een
rustdag. Er is een kamp voor kinderen van 5 tot en met 7 jaar en
een kamp voor kinderen van 8 tot en met 12 jaar.

Dus, als je het leuk vindt om te hockeyen en nieuwe vrienden te
maken, kom dan naar het Go4Hockey hockeykamp deze zomer!

Inschrijven kan via: www.go4hockey.nl

Trimhockey
Victoria biedt al sinds jaar en dag trimhockey aan – een meer
informele hockeytraining voor dames en heren. Of je nu weer
eens lekker wil hockeyen maar niet direct een competitie in wil
gaan, of je gewoonweg wel eens wil ervaren wat hockey is,
iedereen is welkom – hoe oud of jong je ook voelt.

De training bestaat uit speltechniek, wedstrijdoefeningen en
een wedstrijdje om af te sluiten. Zo werk je ook meteen aan je
conditie. De trainingen worden afgestemd op het niveau dat jij
aankunt, daar zorgt onze trainer voor. Incidenteel doen we mee
aan een trimhockeytoernooi of spelen we een potje tegen
lokale rivalen. Belangrijkste doel: plezier om samen te
hockeyen.
 
Traditiegetrouw spelen we elke woensdagavond van 20.30 uur tot 22.00 uur. Als je geen hockeystick (meer) hebt
kun je deze lenen bij onze trainer. Zorg zelf voor kunstgras- of sportschoenen en scheenbeschermers. Een bitje
(tandenbeschermer) is aanbevolen. Keertje meedoen? Leuk! Meld je dan even aan bij trimhockey@hvvictoria.nl.



Victoria timmert hard aan de weg om de duurzaamste hockeyclub van Rotterdam te worden.
We zetten de vele initiatieven voor je op een rijtje. 

 

1: Energie besparen en vergroenen
Onder leiding van Pieter Tavenier werkt het energieteam waarin naast de hockey ook de tennis en de squasch
vertegenwoordigd zijn hard aan het terugbrengen en verduurzamen van het energieverbruik. Zo is het pand met
vereende krachten geïsoleerd en zijn alle lampen vervangen voor ledverlichting. En we gaan nog meer duurzame
energie opwekken. Het ziet ernaar uit dat we na de zomer de zonnepanelen op de tennishal kunnen installeren.
Daarna is het tijd voor de tweede fase van de verduurzaming. Dan is het verwarmingssysteem aan de beurt. Al
deze stappen zijn niet alleen goed voor het klimaat maar ook voor de portemonnee. Het levert Victoria een
besparing op van minstens 100.000 euro. 

2: Regenwater opvangen
Het sproeien van hockeyvelden vraagt veel water. “Voor een veld is per keer 1800 liter nodig”, zegt Paul Driessen.
Daarom is er onder het miniveldje naast veld 1 een bassin gebouwd. De watervelden worden gesproeid met
gefilterd grondwater en regenwater dat in dit bassin wordt opgevangen. “In dit bassin kan 450 kuub water. Dat is
goed voor zo’n 230 keer sproeien”, zegt Driessen. Het overtollige water loopt na het sproeien weer terug het
bassin in. 

3: Carpoolen en met de fiets komen
Het bericht dat de gemeente Rotterdam betaald parkeren ging invoeren op het parkeerterrein van Victoria was
natuurlijk een 1 april-grap. Toch is het voor iedereen beter als we zoveel mogelijk met de fiets komen. Het bespaart
een hoop CO2 uitstoot en het is nog gezond ook. Moet je uit spelen probeer dan met zo min mogelijk auto’s te
rijden en ga gezellig carpoolen. 

4: Recyclen en hergebruiken
Kinderen groeien als kool en voor je het weet zijn de hockeykleren te klein. In plaats van weggooien kan je ze ook
op Victoria kwijt. Naast de gevonden voorwerpen staat sinds 1,5 jaar een gele clico die speciaal hiervoor bestemd
is. “Dat is de bak van de sportspullenbank”, zegt initiatiefneemster Esther Goedegebuur. “Daarin mogen alle
mogelijke sportspullen van kinderen maar ook volwassenen die nog geschikt zijn voor een tweede ronde.” Dan
kun je denken aan kleding maar ook schoenen en (zaal)-hockeysticks zijn welkom. “De spullen gaan naar mensen
die te weinig geld hebben om de sportspullen zelf aan te schaffen en die daardoor niet kunnen sporten.”

5: Ideeën?
Heb je naar aanleiding van dit overzicht een idee hoe het nog duurzamer kan op Victoria? Laat het ons dan weten
via communicatie@hvvictoria.nl. We horen graag je plan en verwelkomen iedereen die mee wil helpen aan het
realiseren ervan. 

Vijf keer duurzamer



Sportvereniging Victoria groeit 
mee met de stad Rotterdam

 De komende jaren zal het sportcomplex van Victoria een grote transformatie ondergaan. Het
terrein en de sportfaciliteiten worden verder verduurzaamd, uitgebreid en verbeterd. Op

hetzelfde aantal vierkante meters creëren we zo meer ruimte voor meer Rotterdammers om
te sporten. 

De stad Rotterdam blijft groeien. Het aantal inwoners neemt toe en de gemeente zoekt naar mogelijkheden om
nieuwe woningen te bouwen. Ook in de omgeving van Victoria staat nieuwbouw gepland. In de zogenaamde A16
zone waar ook Victoria ligt, moeten 5000 tot 12000 woningen komen. En het goede nieuws is: Victoria mag
blijven.  Dat is niet zomaar besloten. De gemeente verwacht meer vraag naar sportfaciliteiten en heeft daarbij een
voorkeur voor grote sportverenigingen die meerdere sporten aanbieden en professioneel gerund worden. Ze heeft
daarbij Victoria als voorbeeld genoemd en daar zijn we uiteraard trots op. Victoria wil graag tegemoetkomen aan
de wens van de gemeente om in de toekomst meer sporters te kunnen accommoderen. Daarom zijn de
verschillende sportverenigingen binnen de SV in onderling overleg gegaan hoe daaraan het beste invulling kan
worden geven. 

Want hoewel sportvereniging Victoria dus zal gaan groeien, blijft het terrein in omvang gelijk. En om op hetzelfde
aantal vierkante meters meer sporters te kunnen laten sporten zijn wel wat veranderingen nodig. Daarom hebben
de drie sportverenigingen (hockey, tennis, squash) samen met Rotterdam Sportsupport een plan gemaakt voor de
herindeling van het terrein, met bijzondere aandacht voor verduurzaming, verkeersveiligheid en de verbetering
van de faciliteiten voor sporters. Concreet houdt het plan in dat ruimte wordt gemaakt voor een zesde
hockeyveld, meer en betere kleedkamers en een moderner complex. Ook wordt de verduurzaming van het gehele
complex voortgezet door het vervangen van alle verlichting door ledlampen, het isoleren van het clubhuis het
installeren van zonnepanelen en het vervangen van het verwarmingssysteem. Ook zal voorzien worden in extra
padelbanen die bovenop het dak van de tennishal komen waarmee Victoria invulling geeft aan de wens van veel
sporters dat padel als verenigingssport wordt aangeboden. Daarnaast wordt het complex toegankelijker en de
verkeerssituatie op het terrein veiliger gemaakt. Zo komt er een fietscorridor en wandelpromenade. 

 
Huidige situatie

Nieuwe situatie



Vervolgstappen transformatie
Het uitgewerkte plan is onlangs gepresenteerd aan de gemeente en in goede aarde gevallen. De ideeën,
ontwerpen en artist impressions zijn enthousiast ontvangen door wethouder sport van de gemeente Rotterdam,
Faouzi Achbar. Ook andere belangrijke partners zoals Topsport Rotterdam, Rotterdam Sportsupport en het
sportbedrijf staan achter het plan. 

Nu is het zaak om van plan naar uitvoering te komen. De drie verenigingen (hockey, tennis en squash), samen de
sportvereniging Victoria, gaan de komende tijd aan de slag met het uitwerken van de details. Ook zal Victoria in
gesprek gaan met de gemeente over de financiering. De ambitie is om zo snel mogelijk te beginnen met de
uitvoering van het plan zodat de verbouwing nog voor het 25ste lustrum (september 2024) of snel daarna gereed
is. Dan kan Victoria als solide multisportvereniging toekomstproof de volgende 125 jaar tegemoet zien.

Mocht je een rol willen spelen in dit grote veranderproject, maak dat dan kenbaar bij de voorzitter van SV Victoria
(Rogier Kerkhof) of de voorzitter van HV Victoria (Stephan Sluijters). Er is een kernteam nodig om deze grote
verandering in goede banen te leiden.

14 mei - Laatste dag om op te zeggen

3 juni - End of season barcecue voor O12 t/m O18
3 juni - Vrijwilligers bedank & haringborrel (15u) 

11 juni  - Slot TD

17 juni - Jongste Jeugddag en Mini-afkamp 

25 juni - BBQ voor alle keepers, trainers en
betrokkenen, ter ere van het 10-jarig bestaan van de
keepersschool. Aanmelden via
keeperstraining@hvvictoria.nl

2 juli - Familietoernooi

5 juli - ALV

10 tot 14 juli - Go 4 Hockey Kamp

  AGENDA




